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Flytten av arbetsmarknadsenheten! 

 

Arbetsmarknadsenheten har tidigare legat under 

kommunledningskontorets ansar. Det är beslutat att 

arbetsmarknadsenheten ska överföras till gymnasiekontoret och bli 

deras ansvarsområde. Arbetsmarknadsenheten har ett väldigt viktigt 

jobb att fylla inom kommunen. De jobbar bla annat med 

ferieverksamheten för elever i åk 9 och första års gymnasister. Alla 

har inte möjlighet att själva kunna ordna sig ett feriearbetar. Det är 

otroligt viktigt att elever bereds en möjlighet att få komma ut på ett 

feriearbete. Alla mår bra att få lära sig ta ansvar för en arbetsuppgift 

och känna sig behövd. Särskilt viktigt är det i dag när vi har väldigt 

många nya svenskar i kommunen. Dessa har inte något kontaktnät 

som kan hjälpa dem till att kunna ordna ett eget feriearbete. Jag blir 

därför orolig, fundersam när jag nås av informationen att 

arbetsmarknadsenheten, kommer att åläggas ett sparbeting i samband 

med att de flyttar från KLK till gymnasiekontoret. 

  

Mina frågor till gymnasienämndens ordförande är: 

 

- Hur stort blir sparbetinget på arbetsmarknadsenheten? 

- Hur kommer detta att påverka arbetsmarknadsenhetens 

verksamhet tex ferieverksamheten? 

 

Jens Wennberg 
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